
Referat fra KFU møte torsdag 2.2.2022 på Nordskogen skole 

Til stede : Ida Robak, Sentrum skole, Cathrine Robak, Borre ungdomsskole, Zoe, Otting, Orerønningen 

ungdomsskole, Hadil Rustam, Åsgården skole, Helene Ekeberg Smith, Fagerheim skole, Iselin Larsen, 

Granly skole, Åsne Skatvedt, Nordskogen skole 

Forfall: Jørn Hedlund, Lysheim, Tonje Skar, Holtan ungdomsskole, Ronja Menes, Lillås skole 

1. Velkommen v/ Nina 
2. Omvisning på nye Nordskogen skole v/ rektor Tommye Skjørberg. 

Vi fikk se en ny fin skole og en god orientering av rektor om hvordan de opplevde å flytte inn 
og bruke det nye skolelokalet. 
 

3. Informasjon om politiske saker som omhandler skole 
- Gratis kjernetid for elever på 1. og 2. trinn i SFO. Det er også en friplassordning som 

mange innbyggere med barn i SFO får glede av. Det er vi glad for slik at alle barn får 
anledning til å være på SFO sammen med andre barn. God sosial læring. 
 

- Ungdomskoleforeldre har fått tilsendt en sprøreundersøkelse fra skole når det gjelder 
mobilbruk i skoletida. Elever og ansatte har fått det samme. På forrige møte i desember 
ga dere noen innspill til spørsmålstilling som er blitt hensyntatt.  Fint og oppfordre 
foreldre og elever til å svare på undersøkelsen. 
Medlemmer i Samarbeidsutvalgene på barnetrinnet har også fått spørreundersøkelsen. 
 

- Det er et viktig tema som skapte gode refleksjoner i møte. Dette er et tema som mange 
foreldre er opptatt av. Vi hadde en god prat om tematikken. 
 

- Innspill til storforeldremøte som skal avholdes denne våren. Det kom innspill på at 
nettvett er et viktig tema i tillegg til rus. I samtalen rundt bordet ble det etterspurt 
politiets rolle og om Forebyggende politi kunne bli bedre kjent med ungdommen. 

 
- I budsjettprosessen ble det bestilt en utredning om skolestruktur og den er under arbeid. 

Vi får en kraftig nedgang i antall elever de neste 10 årene, så det blir god plass på flere 
skoler etter hvert.  
 

4. Endelig budsjett for 2023 
Nina orienterte om «lesekvarten» som opphører og som gjør at behovet for antall lærere blir 
mindre.Det blir også en reduksjon i lærerstillinger grunnet færre klasser. Det ble nevnt en 
stor frustrasjon om leksfri ordningen. De lurer veldig på hvordan dette vil slå ut når elevene 
igjen skal få lekser på ungdomstrinnet. De mener de har mistet mye læring som de må ta 
igjen. Foresatte ga uttrykk for stor bekymring. 

 

5. Eventuelt 
Ingen saker på eventuelt. 

 

Neste møte er mandag 3. april fra kl. 18.00 – 20.00 på Åsgården skole 

 

Nina Henriksen 

Ref. 



 

 

 

 

 

 

 


